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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért csak a Fidesz strómanjai és kitartottjai juthatnak 
kedvezményes áron bérlakáshoz Budapesten?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Kormánypárti politikusok és megmondóemberek rendszeresen borzolják az idegeinket azzal, hogy a
piaci ár töredékéért jutnak lakáshoz a Budai Várban, a miniszterelnök udvartartásának közelében.
Miközben az elszabadult ingatlanárak miatt magyar fiatalok százezrei már a főváros peremvidékén
sem tudnak bérlakáshoz jutni szülői segítség nélkül, Önök – tisztelt kormánypárti képviselők – úgy
osztogatják a százmilliókból felújított lakásokat a különböző fideszes cégeknek és strómanjaiknak,
mintha nem lenne holnap.

Így jutott potom áron ingatlanhoz a Várban Bayer Zsolt, az 5-ös számú Fidesz-párttagkönyv büszke
tulajdonosa, Palkovics László miniszter úr,  Semjén Zsolt és Lázár János vadásztársai,  Habsburg
főhercegek – és még sokan mások.

A legújabb hírek szerint  az a  Valton-Master  Car  is  85 négyzetméteres  önkormányzati  lakáshoz
jutott, amely az elhíresült helikopterezés után hozta-vitte a Rogán-házaspárt Budaörsről. A cég 5
évre 101 ezer forintért bérelhet ingatlant egy olyan környéken, ahol egy fele ekkora, egyszobás
lakás bérleti díja is havi félmillió forintnál kezdődik. Ráadásul a Budavári Önkormányzat 210 millió
forintot költött annak felújítására – vajon mikor áldoznak ennyi pénzt egyszerű magyar emberek
lakhatási körülményeinek javítására, tisztelt kormánypárti képviselőtársaim?

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Nem tartja arcpirítónak, hogy miközben magyar fiatalok százezrei hagyják el az országot,
mert  esélyük sincs  tisztességesen  megélni,  és  elfogadható  áron  lakáshoz jutni,  Önök saját
haverjaikat és kitartottjaikat juttatják nevetséges áron ingatlanokhoz? Mikor fognak végre



érdemi segítséget nyújtani nemcsak a három gyermeket vállaló családoknak, hanem azoknak
is, akik még az első gyermeket sem tudják bevállalni, mert nincs közös családi fészek, ahova
megszülethetne.

Várom megtisztelő válaszát!
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